
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: EGIF Fodbold 

 

Tilsynsstedets adresse: Erritsø Idrætscenter – EGIF fodbolds klublokaler 

Kontakt person: Mads Hansen                        

Dato for tilsynet: d. 3.10.2022                           Klokkeslet: 17.00-19.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Mads Hansen (fmd.), Ruben Jensen (medl. Best.) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilke: DBU og DGI 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: De har begge dele (og de har videoer på).  

3. Primære aktiviteter: Fodbold. De har også nyopstartet fodboldfitnes. De har søgt 

indsatspuljen til materialer.  

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Ca. kl. 16-21 mandag til torsdag, lidt kampe fredag, og kampe 

i weekenden. Særligt u16+ spillere vil gerne spille kamp fredag.  

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 353 medlemmer. De sidste 2-3 måneder er der 

kommet flere nye medlemmer. Med frivllige og passive er de oppe på cirka 462 

medlemmer. 287 medlemmer under 25 år.  

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: Mange (30+) små børn (u5+) og 

nogle lidt ældre. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: De har 

slået de fleste hold sammen, så to årgange træner sammen. Nu har de tilgang af til de små 

(u5+), men frafald i de ældre årgange. Ca. 40 medlemmer er flyttet tilbage til KFUM 

Boldklub (de kom derfra for et par år siden).  

I EGIF snakker de sammen på tværs af de forskellige afdelinger om medlemstal, og giver 

hinanden sparring på medlemsændringer.  

De har fået ryddet op i deres medlemsregistrering de sidste par år.   

Under corona oplevede de fremgang, fordi de var en udendørs idræt, som godt måtte være i 

gang. Men nu er de faldet lidt igen. 2022 – 452, 2021 – 521, 2020 – 413, 2019 – 484. 

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: De 

har flyttet rundt på bl.a U17 spillere, som er rykket op på U19 holdet og nogle U19 spillere 

er rykket op på seniorholdet. Seniorholdet er ret ungt, i det de ”gamle” er stoppet. De har en 

rigtig god stemning på holdet, måske fordi der ikke er så stort aldersspænd længere.  



9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): Ja. De yngste betaler 2 x 350 kr. for børn + 

voksen, 2 x 550 for U5, stiger gradvist opad, U14-U16 2 x 850, U17 og op betaler 2 x 900 

kr., oldboys dog lidt mindre.  

DBU har hævet udgifterne til kampe. DGI er billigere. Der er lidt flere ting med hos DBU. 

De bruger Klub Office gennem DBU, og det er de glade for. Klub Office linker op til deres 

hjemmeside, og systemet er let at bruge.  

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Det svinger +/- 50.000 kr.  

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Kunstræsbanen. De føler sig tilsidesat i forhold 

til kunstgræsbanen. De er blevet ”lovet” 40.000 kr. i drift til det, men de har ikke fået det 

hvert år. Og nu har kommunen fået en kunstgræsbane, som FIC får et stort tilskud til. FIC 

får en stilling til driften, mens klubberne skal drive det på frivillig basis.  

Det er de kunstige venner, der driver EGIF Fodbolds kunstgræsbane, bla. for at kunne løfte 

momsen af. De har fået af vide af SKAT, at de skal leje ud på markedsvilkår.  

Der er også udfrodringer i forhold til vedlogeholdelse af lysmaster mm. 

12. Nuværende udfordringer for foreningen: De mangler ca. 100.000 kr. fra deres EGIF Cup i 

januar 2022, hvilket kan mærkes i økonomien. Det vil de søge om tilskud til at få dækket.  

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Godt samarbejde bl.a med Vej og Park. 

14. Foreningens fremtid og ønsker: 

15. Bemærkninger: 

 Udfordringer med at finde nok frivillige også i bestyrelsen og til banepleje. Og et par 

trænere til enkelte hold.  

 Pt ikke med i FC Ungdom og de har lige mistet et hold til dem, men de er i dialog 

om at gå ind i et samarbejde.  

 De har haft møde med kommunen og de andre fodboldklubber om Fredericia KF. 

Det bliver ”spændendne” at se, om det falder på plads. 

 Corona – de er ”spændte” på at se, om de kan afholde deres januarstævne EGIF Cup 

i 2023, eller om de igen bliver nød til at aflyse det. Kommunen anbefalede at de 

lukkede ned i december 2021, og derfor var de nød til at aflyse stævnet i januar 

2022. EIC har også mistet mange indtægter på det. Der er normalt knap 400 hold 

med. Det er et indendørs stævne over to weekender, men uden overnatning. Det er et 

socialt stævne. Selom de har ”rigtige” dommere på, fordi der var for mange negative 

kommentarer, da det var frivillige dommere.  

 De har også et udendørsstævne, som ligger en lørdag i april og det er der god 

tilslutning til. 

 De er meget glade for deres nye lokaler, på den anden side af vejen. Også selvom 

Folkeoplysningsrådet sagde nej til at give tilskud til det, men KIU godkendte det.  

 Deres udfordring nu er at få nok indetimer (ligesom for TSIF Fodbold). 

 



 Den gammeldags plakat i børnehaven og at holde nogle aktiviteter (eks. i Let’s go), 

er stadig noget der virker i forhold til at tiltrække nye medlemmer. De har dog ikke 

haft ressourcer til at  deltage i Let’s go i år.  

 De arbejder med klubkultur i forhold til dommere, og i forhold til at de nu søger om 

at blive børneklub hos DBU. Rene, der er ungdomsformand, driver det projekt.  

 Bestyrelse vil gerne deltage i forældremøder, og fortæller om værdierne.  

 De har lidt problemer med at få gang i sociale aktiviteter i klublokalerne ved hallen, 

og hallen glemmer nogle gange at åbne op for indgangen ind til hallen nedde fra 

fodboldbanerne.  

 Strøm og vand deler de med EGIF Rugby i det nye klublokale på den anden side af 

vejen.  

 De får stort set ikke forplejning til bestyrelsesmøder. 

 Et hegn er væltet ud for banerne, det følger K&I op på. 

 

 

 

 

 

 
 
 
Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur og 
Idræt 
 
Fredericia, den    
 
 
------------------------------------------- ----------------------------------------------- 
Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet  Sonja Christensen, Folkeoplysningsrådet 
 
 
--------------------------------------------        
Birgitte L. Jakobsen, Kultur og Idræt 
 
 


	Punkt 43 - Bilag 1 - EGIF Fodbold - Tilsynsskema - besøg d. 3.10.2022 - Bilag
	FREDERICIA KOMMUNE


